
Протокол №5 

Засідання студентського самоврядування 

Коломийського індустріально-педагогічного фахового коледжу. 

15 лютого 2024року                                                           м. Коломия 

Присутні: 14 

Заступник директора з виховної роботи – Уляна Федоранчак 

Голова студентської ради – Надія Гаєва 

Заступник голови студентської ради – Владислав Кащук  

Секретар – Мар’яна Ткачук  

Порядок денний: 

1. Про аналіз зайнятості студентів у позанавчальний час.
2. Про роботу художньої самодіяльності.
3. Про організацію заходу до дня Героїв Небесної Сотні.
4. Про діяльність спортивно-масової та оздоровчої роботи студради.

1. Про аналіз зайнятості студентів у позанавчальний час.

СЛУХАЛИ: Уляну Кузьмин члена культурно-масового сектору, яка звернула 
увагу присутніх на те, що навіть попри воєнний стан, систематичні повітряні 
тривоги, є велика кількість студентів які відвідують позаурочні гуртки та 
спортивні секції, а саме:  

- танцювальний гурток – 24 студента;
- театральний гурток – 35 студентів;
- спортивні секції – 54 студента.

УХВАЛИЛИ: членам студентської ради активно залучати студентську молодь 
до занять  в гуртках та спортивних секціях. 

2. Про роботу художньої самодіяльності.

СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка повідомила, що дали заявки на участь в 
обласних конкурсах «Пісенний вернісаж» та «Україна – єдина країна»,  
розповіла про художні номери як будуть показувати на конкурсах. 

УХВАЛИЛИ: підтримати учасників конкурсів, та клопотати перед 
адміністрацією закладу про преміювання даних студентів. 

3. Про організацію заходу до дня Героїв Небесної Сотні



СЛУХАЛИ: Надію Гаєву голову студентського самоврядування, яка розповіла 
про організаці тематичної лінійки, та представила презентацію, яку створила 
сама з фото тих жахливих подій.

УХВАЛИЛИ: організувати всіх студентів на тематичну лінійку.

4. Про діяльність спортивно-масової та оздоровчої роботи 
студради.

СЛУХАЛИ: Ростислава Ількова, який розповів про план змагань на цей 
семестр, внутрішньоколеджівський та між закладами міста. А саме волейбол, 
баскетбол, футбол, шахи.

УХВАЛИЛИ: активно долучати студентську молодь до спотру.

Голови студради Надія Гаєва

Секретар Мар’яна Ткачук
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